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رئیس شورای اطلاع رسانی دولت:
احیای صنعت فضایی در دولت 

سیزدهم

جمع  در  دولت  رسانی  اطلاع  شورای  دبیر 
اصحاب رسانه البرز با اشاره به اقدامات دوساله 
دولت گفت: در این دولت به ویژه ماه های اول 
رئیس  محوریت  با  اثرگذاری  و  وسیع  اقدامات 

جمهور انجام شد. 
و  دانشگاه  و  مدارس  کردیم،  عبور  کرونا  از 
کسب و کار فعال و دوباره همه چیز به شرایط 
خود برگشت و شاخص های آمار در حوزه تورم 
از ۶۰ درصد کاهش پیدا کرد و به کانال ۴۰ درصد 
آمد. سپهر خلجی در نشست با اصحاب رسانه 
استان البرز در استانداری، گفت: خبرنگاران اتاق 
فکر دولت در استان البرز هستند که می توانند 
در امور مشورت دهند و با انتقادات خود توجه 
استان را به موضوعات و مسائل جلب کنند تا 
خواهش  افزود:  خلجی  شود.  حل  مشکل  آن 
استان  پیشرفت  به  که خبرنگاران  است  این  ما 
کمک کنند چون البرز به رغم ظرفیت های بالا و 
با این همه جمعیت و ظرفیت صنعتی، همچنان 
این  کرد:  خاطرنشان  وی  است.  مانده  عقب 
سایه  چون  ندارد  را  لازم  شاخص های  استان 
تهران روی سر آن است و در این شرایط توجه 
لازم به استان و حق استان ادا نمی شود. رئیس 
این  با  البرز  افزود:  دولت  اطلاع رسانی  شورای 
زیرساخت ها باید بیشتر از این پیشرفت می کرد با 
این حال استان در بسیاری از شاخص ها طی دو 
سال گذشته چند پله ارتقا پیدا کرده است. وی در 
ادامه در خصوص عملکرد دو ساله دولت با بیان 
اینکه این دولت در شرایطی کار را شروع کرد که 
کرونا وجود داشت، ۴۸۰ هزار میلیارد بدهی روی 
دوش دولت بود، مدارس و کسب و کارها تعطیل 
و وضعیت سختی بر کشور حاکم بود و تحریم و 
عدم فروش نفت باعث عدم تحقق منابع درآمدی 
شده بود، گفت: در این دو سال به ویژه ماه های 
اول اقدامات وسیع و اثرگذاری با محوریت رئیس 
جمهور انجام شد. از کرونا عبور کردیم، مدارس و 
دانشگاه و کسب و کار فعال و دوباره همه چیز به 
شرایط خود برگشت و شاخص های آمار در حوزه 
تورم از ۶۰ درصد کاهش پیدا کرد و به کانال ۴۰ 
درصد آمد. خلجی خاطرنشان کرد: در این شرایط 
که بار انبوهی از مشکلات به روی دوش دولت 
است کارهای بزرگی در بحث رفع تحریم ها انجام 
شده است، افرایش فروش نفت از ۴۰۰ هزار بشکه 
به ۱.۵ میلیون بشکه، رتبه بندی معلمان بعد از 
افزایش ۳۰ درصدی حقوق معلمان  ۱۵ سال و 
انجام شد. خلجی گفت: اخیرا یازدهمین پرتاب 
فضایی  صنعت  داده شد،  انجام  هم  را  ماهواره 
کشور در این دولت پس از دوره ای که به سمت 
محدودسازی آن رفتند و ضربه بزرگی به بخش 

علمی زدند، احیا شد.

مدیر عامل شرکت گاز گلستان:
بخشنامه ایی مبنی بر افزایش تعرفه 
گازنداشتیم و مشترکین کم مصرف 

طلبکار می شوند
علی طالبی مدیر عامل شرکت گاز گلستان در 
گروه نشست خبری فجر گلستان اظهار کرد : 
تا کنون بخشنامه ایی مبنی بر افزایش تعرفه 
گاز نداشتیم و مشترکی که گاز کمتری مصرف 
از شرکت گاز طلبکار می شود.طالبی در  کند، 
ادامه گفت: در دو روز اخیر مشترکان گلستانی 
۱۴ میلیون مترمکعب گاز مصرف کرده اند که 
درمقایسه با پارسال کمتر، اما هنوز بالا است.
وی اضافه کرد: این طرح از ۱۵ آذر تا ۱۵ اسفند 
قابل اجرا است.علی طالبی امروز در ستاد خبری 
بعد  ماه های  در  طلب  این  افزود:  استان  فجر 
اعمال خواهد  قبوض مشترک کم مصرف،  در 
شد.طالبی با بیان اینکه گاز رسانی به ۱۰ روستا 
در این استان هنوز کامل انجام نشده، گفت: 
از این تعداد گاز رسانی به ۸ روستا، دهه فجر 
امسال به انجام می رسد.وی اضافه کرد: امسال 
تا کنون ۶ نفر در استان براثر حوادث ناشی از 
نشت یا انفجار گاز متاسفانه فوت کرده اند که 
در مقایسه با پارسال خوشبختانه ۱۳ نفر کمتر 
در  گاز  مشترک  هزار   ۶۶۰ از  است.وی  شده 
استان گلستان خواست؛ در این چند روز که هوا 

سرد است، مصرف را مدیریت کنند.

 جابه جایی پایانه مسافربری شهید 
کلانتری کرج منتفی شد

و  نقل  و  حمل  عمران،  کمیسیون  رییس 
ترافیک شورای اسلامی شهر کرج گفت: جابه 
کرج  کلانتری  شهید  مسافربری  پایانه  جایی 
به  اشاره  با   ، مهاجری  حسین  شد.  منتفی 
اینکه پیشنهاد جابجایی پایانه مسافربری شهید 
کلانتری فعلا منتفی است، اظهار کرد: قبلا سه 
فضای جایگزین این ترمینال پیشنهاد شده بود 
که پس از بررسی های صورت گرفته مقرر شد 

مکان این مجموعه تغییری نکند.
افزایش  به  توجه  با  البته  کرد:  اضافه  وی 
جمعیت کرج در سال های آتی و با توجه به اینکه 
این ترمینال پاسخگوی نیازهای مسافران نیست، 

تصمیم بر توسعه این مکان گرفته شده است.
و  اتوبان  جنوبی  ضلع  در  ملکی  افزود:  وی 
روبروی ترمینال شهید کلانتری قرار دارد که بنا 
شده به این مجموعه اضافه شود تا به عنوان 
فضای تعمیرگاهی، انبارها و پارکینگ اتوبوس ها 
مورد استفاده قرار بگیرد. این مسئول ادامه داد: 
با این اقدام محدوده ضلع شمالی اتوبان برای 
... در نظر  بلیط، سکوی مسافرگیری و  خرید 
گرفته خواهد شد. وی گفت: با پیوست ملک 
ضلع جنوبی اتوبان به ترمینال شهید کلانتری، 
فضایی برای جایه جایی مسافران برون شهری 
تامین  را  شهر  آینده  نیاز  که  داشت  خواهیم 
از صحبت های  می کند. وی در بخش دیگری 
خود با گلایه از کمبود پارکینگ در سطح شهر 
پارکینگ  کرج توضیح داد: در حال حاضر ۳۲ 
در شهر وجود دارد که تحت مالکیت شهرداری 
کرج است  ولی این فضاها پراکنده هستند و 
هر کدام از آنها در اختیار سازمانی قرار دارند. 
مهاجری با بیان اینکه بنا شده این پارکینگ ها 
به متولی اصلی خود یعنی سازمان حمل و نقل 
این  با  داد:  توضیح  واگذار شود،  مسافر  و  بار 
اقدام نرم افزاری فعال خواهد شد که مردم با 
نصب در تلفن همراه خود می توانند به صورت 
آنلاین ظرفیت پارکینگ ها را رصد کنند. رییس 
کمیسیون عمران و حمل و نقل ترافیک شورای 
اسلامی شهر کرج گفت: متاسفانه سازمان ها و 
مناطقی که پارکینگ هایی را در اختیار دارند هنوز 
همکاری خوبی برای تحویل آنها به سازمان حمل 
و نقل بار و مسافر انجام نداده اند ولی باید این 
اتفاق صورت بگیرد تا روند فعال سازی نرم افزار 

مورد نظر هر چه سریع تر انجام شود.

ساخت ۵۰ مدرسه در البرز در 
دست اقدام است

نماینده عالی دولت در استان البرز با اشاره 
گفت:  کشور  در  سیزدهم  دولت  اقدامات  به 
البرز در دست اقدام  ساخت ۵۰ مدرسه   در 
است. مجتبی عبداللهی در نشست خبری که با 
حضور رییس شورای اطلاع رسانی دولت در کرج 
برگزار شد با قدردانی از زحمات اصحاب رسانه در 
تبیین دستاوردهای دولت سیزدهم افزود: اکنون 
ساخت ۵۰ مدرسه دیگر در البرز در دست اقدام 
کارآمدن  روی  از  قبل  تا  کرد:  بیان  وی  است. 
دولت سیزدهم، البرز به لحاظ تخت بیمارستانی 
در پایین جدول کشوری قرار داشت اما اکنون 
زمینه  در  استان  های  کاستی  از  زبادی  بخش 
سلامت و بهداشت برطرف شده است. استاندار 
البرز گفت: در زمان حاضر البرز دارای دو هزار 
و ۳۰۰ تخت بیمارستانی دولتی و یک هزار تخت 
خصوصی است. عبداللهی خطاب به اصحاب 
رسانه البرز گفت: از اصحاب رسانه انتظار می 
رود برای تبیین خدمات دولت و امید آفرینی در 
جامعه تلاش وافر داشته باشند ؛ بنابراین ایجاد 
ذوق و شوق در جامعه برای حضور حداکثری 
البرز  استاندار  است.  ضروری  انتخابات  در 
گفت: بنابر توصیه رهبر معظم انقلاب باید یک 
صحنه انتخاباتی حداکثری، با عظمت و باشکوه 
در تاریخ البرز به وجود آوریم. عبداللهی تاکید 
رهبر  برفرموده  بنا  انتخابات  در  حضور  کرد: 
معظم انقلاب تکلیف شرعی است و امروز نظام 
اسلامی زیر هجمه تبلیغاتی دشمنان قرار دارد و 
باید انتخابات پرشور رقم بخورد. وی با یادآوری 
 - امسال در جاده کرج  حادثه سیل خردادماه 
چالوس گفت: حضور و همراهی رسانه ها تاثیر 
بسزایی در اطلاع رسانی به موقع مردم در این 

حادثه داشت.

و  فعالان  حضور  با  که  آموزشی  کارگاه  این  در 
مدیرعامل  رضایی  و  محیطی  زیست  کارشناسان 
شرکت سپنتامهام ایرانیان برگزار شد، علیزاده نماینده 
اتحادیه صنایع بازیافت کشور به تشریح وضعیت 
تولید و نحوه مدیریت انواع پسماندهای صنعتی، 

شهری و ویژه در استان هرمزگان و کشور پرداخت.
وی همچنین بر لزوم تقویت و حمایت از ظرفیت 
های بازیافتی استان هرمزگان تاکید کرد و افزود: در 
کشور در هر سال ۳۲ میلیون تن پسماند صنعتی 
تولید می شود که سهم صنایع استان هرمزگان از این 

میزان چیزی در حدود ۸۵۰ هزار تن در سال است.
در  هرمزگان  استان  خوشبختانه  گفت:  وی 
فهرست استانهای دارای امکانات خدمات مدیریت 
پسماندهای صنعتی می باشد. در حال حاضر تنها 
بخش  ورود  با  هرمزگان  جمله  از  کشور  استان   ۵
مهام  سپنتا  شرکت  گذاری  سرمایه  و  خصوصی 
ایرانیان و حمایت کارگروه استانی پسماند در این 
استان و پشتیبانی مدیران و مسئولین ذیربط از جمله 
به مراکز  اداره کل حفاظت محیط زیست، مجهز 
تخصصی دفع مهندسی پسماندهای صنعتی می 
باشند و سایر استانهای کشور فاقد این امکانات بوده 

و به خدمات سایر استانها وابسته هستند.
پسماندهای  از  ای  عمده  بخش  گفت:  علیزاده 
صنعتی قابلیت بازیافتی دارند و در صورت ایجاد 
مواد  انواع  به  تبدیل  قابل  لازم،  های  ساخت  زیر 
اولیه صنایع تولیدی هستند. بر اساس برنامه های 
پیش بینی شده و با حمایت اتحادیه صنایع بازیافت 
ایران بزرگترین مرکز بازیافتی جنوب کشور در قالب 
استارتاپ استودیوی تخصصی بازیافت با مرکزیت 
فناوری  معاونت  هماهنگی  با  و  هرمزگان  استان 
نیروی  اشتغال ۳۰۰۰  ظرفیت  با  ریاست جمهوری 
کار و کارشناسان متخصص در این حوزه در حال 

تاسیس و راه اندازی است.
وی بیان داشت: هدف از اجرای این پروژه ایجاد 
بخش  در  انواع ضایعات صنعتی  از  افزوده  ارزش 
برقی و الکترونیکی، سلولزی، پلیمری، صنایع غذایی 
و نفتی می باشد. این موضوع می تواند وابستگی 
کشور را به منابع طبیعی کاهش داده و گامی مهم 
در راستای حفظ محیط زیست محسوب خواهد شد.
اداره  نظارت  با  اکنون  هم  کرد:  تصریح  علیزاده 
کل حفاظت محیط زیست، تعدادی از واحد های 
خدمات  مرکز  تنها  تخصصی  خدمات  از  صنعتی 
پسماند استفاده می نمایند که نتیجه آن کاهش 
حفظ  طبیعت،  در  شده  رها  پسماندهای  میزان 
منابع آب شیرین، حفاظت از آبخوانها، جلوگیری از 
سوزاندن پسماندها و ایجاد آلودگی هوا، جلوگیری از 
ورود مواد سمی و سرطانزا به اکوسیستم های دریایی 
به  امیدواری کرد:  اظهار  و رودخانه ها است. وی 
زودی با ادامه اعمال برنامه های نظارتی در بخش 
محیط زیست استان و همکاری رسانه های بومی و 
تلاش تسهیل گران و سمن های محیط زیستی و 
همچنین فعالیت خانه های محیط زیست، به تدریج 
میزان مشارکت بخش های صنعتی استان شامل 
۸۹۰ واحد صنعتی، به ویژه در ۱۵ شهرک صنعتی 
افزایش یابد. هم اکنون کمتر از ده درصد از صنایع 
فعال استان نسبت به مدیریت پسماندهای خود 
اقدام نموده اند و افزایش همکاری های عملیاتی برای 
جلوگیری از بروز انواع آلودگی های محیط زیستی که 
با بهداشت و سلامت عمومی گره خورده است یک 

ضرورت اولویت دار است.
وی گفت: در سالهای اخیر این امکان فراهم شده 
است تا واحدهای صنعتی متعهد استان درسامانه 

جامع محیط زیست ثبت نام و نسبت به اظهار میزان 
پسماندهای خود اقدام نمایند. در همین راستا و پس 
از اظهار نوع کمیت و کیفیت پسماند توسط صنایع 
مختلف در بستر سامانه مذکور، مسیر دفع اصولی 
محیط  سازمان حفاظت  نظارت  تحت  پسماندها 

زیست معین می شود.
نظارتی  فرایند  این  در طی  اظهارداشت:  علیزاده 
تا  است  آمده  فراهم  امکان  این  کارآمد،  بسیار 
پسماندهایی که قبلاً در مناطق مختلف استان از 
جمله در رودخانه ها، مسیل های خشک، مناطق 
طبیعی، حاشیه شهرها و… رها می شدند، بصورت 
اصولی به مرکز اصولی مدیریت پسماند در داخل 

استان هدایت شوند.
علیزاده خاطرنشان کرد: صنایع مختلف در حمایت 
از این موضوع، همکاری لازم را با اداره کل محیط 
زیست استان دارند و مسیر درست واصولی که در 
قانون پیش بینی شده است، در بسیاری از صنایع 
استان در حال تحقق است که از مسئولان مربوطه 

قدردانی می کنیم.
به گفته علیزاده پسماندهای شهری سرانه ای از 
۷۰۰ تا ۳۲۰ گرم در کشور دارند و در بندر عباس 
به  نسبت  که  است  گرم   ۴۰۰ حدود  در  عدد  این 
سرانه جهانی، سرانه خوبی تلقی می شود که نشان 
می دهد وضعیت سرانه تولید پسماند در استان، 

وضعیت نامطلوبی نیست.
وی گفت: اما از لحاظ دفن نهایی این پسماندها باید 
مراقبت های بیشتری شود، چون بخش عمده ای از 
پسماندها تر هستند و بخش دیگری از پسماندها 
خشک هستند که برای پسماندهای خشک برنامه 
ریزی شده از طریق اپلیکیشن و سکوهای کاربردی 
از مبدا تفکیک شوند تا با سایر پسماندها مخلوط و 
آلوده نشوند که مسیر خوبی است و در استان پیش 

بینی شده است.
وی افزود: پسماندهایی هم که قابلیت بازیافت 
با فن آوری های روز کشور به  وکمپوست ندارند، 

انواع حلال های شیمیایی وسوخت تبدیل شده که 
این فن آوری در کشور بومی شده است. در ارتباط با 
پسماندهای تر، امکان تبدیل به کمپوست را در کشور 
داریم. وی افزود: با توجه به فرسایش خاک در کشور 
که حدود چهار میلیارد تن خاک در سال از دست 
می دهیم که وارد منابع آبی شده واز بین می رود، 
کمپوست را اگر تولید کنیم، می توانیم بخشی از ضرر 

و زیانی که در فرسایش خاک داریم را جبران کنیم.
وی تاکید کزد: اولویت این است که پسماندهای 
تر به کمپوست تبدیل شوند و در بخش کشاورزی 
استفاده شده تا وابستگی ها به کود شیمیایی نیز 

کاهش یابد.
همچنین این امکان را داریم که بخشی از پسماند ها 
که پایه هیدروکربنی و پلیمری دارند، به سوخت قابل 

استفاده و حلال هایی مختلفی تبدیل شوند.
نماینده اتحادیه بازیافت کشور گفت: در استان 
بازیافت،  مدیریت  مرکز  اندازی  راه  از  هرمزگان 
تمهیدات لازم دیده شده و مسئولان هم از اجرای آن 
حمایت دارند. خوشبختانه شاهد این موضوع هستیم 
که عزم جزمی در استان وجود دارد تا بسیاری از 
پسماندهای قابل بازیافت، در مدار تولید قرار بگیرند 
و علاوه براینکه جلوی آلودگی محیط زیست گرفته 
تولید محصول برسد واین  به  تواند  می شود، می 
اتفاق در آینده نزدیک در استان هرمزگان محقق می 
شود و شرایط اشتغالزایی سه هزار نفر فراهم خواهد 

شد.
به گفته علیزاده، موضوعی که در کشور در این 
چند دهه داشتیم این بود که بسیاری از پسماندهای 
آمار  و  داشته  قرار  نامطلوبی  شرایط  در  صنعتی 
پسماندهای صنعتی که از تریبون های رسمی کشور 
اعلام می شود ۳۲ میلیون تن پسماند صنعتی در 
این پسماند  از  تولید شده که ۸ میلیون تن  کشور 
خطرناک بوده که آمار رسمی است که سازمان محیط 

زیست اعلام کرده است.
جامع  برنامه  ابتدای  در  داشت:  اظهار  وی 

امکاناتی  مدیریت پسماند می دیدیم که هیچگونه 
حتی  و  نداشت  وجود  این بخش  برای  کشور  در 
های  نداشتیم.لندفیل  استاندارد  سوز  یک زباله 
صنعتی وجود نداشت و شرایط بازیافتی در کشور 
فراهم نبود. اما خوشبختانه بعد از گذشت حداقل 
۱۵ سال بعد از اجرای طرح جامع ملی پسماند و 
ارتقای مدیریت پسماند صنعتی، خوشبختانه الان 
بسیاری از شرایط فراهم شده تا این پسماندها وارد 
دریا، رودخانه، زمین های کشاورزی، منابع طبیعی 
غیراصولی  بصورت  و  و…نشوند  شهرها  حاشیه  و 
که  است  فراهم شده  و شرایطش  نشوند  سوزانده 

این پسماندهابصورت اصولی مدیریت شوند.
هدف  نیز  ایرانیان  سپنتامهام  مدیرعامل شرکت 
را فرهنگ سازی در  این همایش  برگزاری  از  اصلی 
حوزه مدیریت پسماندها و بخصوص پسماندهای 

صنعتی عنوان کرد.
مهام  سپنتا  شرکت  عامل  مدیر  رضایی  احمد 
کل  اداره  های  حمایت  از  تشکر  ضمن  ایرانیان 
فعالیت  آغاز  به  اشاره  با  زیست،  محیط  حفاظت 
شرکت سپنتامهام ایرانیان از ۵ سال قبل تاکنون در 
هرمزگان گفت: با توجه به استقبال استان و حمایت 
مسئولین، تلاش مان این است تا خدمات پسماندهای 
صنعتی در استان زیر نظر اداره کل محیط زیست 
به خوبی به انجام رسیده و تهدید های بهداشتی و 
سلامتی عمومی سالهای گذشته را به شکل جدی از 

طریق روش های استاندارد کاهش دهیم.
وی افزود: در برنامه های توسعه این بخش ترویج 
فرهنگ بازیافت و تقویت فعالیت های بازیافتی در 
اولویت اول خواهد بود. وی از نقش موثر تشکل 
های غیر دولتی و سازمانهای مردم نهاد، خبرنگاران 
متعهد و دلسوز در رسانه های جمعی، تسهیل گران 
حوزه محیط زیست در بهبود وضعیت محیط زیست 
استان تقدیر و در خصوص تقویت و پشتیبانی از 
برنامه های فرهنگی سمن های فعال حوزه محیط 

زیست اعلام آمادگی کرد.

نماینده اتحادیه بازیافت کشور:

بزرگترین مرکز بازیافت جنوب کشور در هرمزگان اجرا می شود
نماینده اتحادیه بازیافت کشور گفت: بزرگترین مرکز بازیافت جنوب کشور در هرمزگان اجرا می شود.

در کشور 
در هر سال 
۳2 میلیون 
تن پسماند 

صنعتی تولید           
می شود 
که سهم 

صنایع استان 
هرمزگان از 

این میزان 
چیزی در 

حدود ۸50 
هزار تن در 

سال است

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی خبر داد

استاندار آذربایجان غربی:
امنیت کامل برقرار است

استاندار آذربایجان غربی با اشاره به لزوم نگاه عدالت محور در آذربایجان غربی 
گفت: اجرای متوازن و عدالت محوری یکی از مباحث جدی در تصمیم های 

اساسی این استان است.
محمدصادق معتمدیان در نشست با منتفذان اهل سنت آذربایجان غربی با 
تاکید بر لزوم ایجاد بستر توسعه متوازن در همه نقاط کشور و به تبع آن، 
آذربایجان غربی افزود: یکی از دلایل عدم تحقق این امر در دهه های قبل، 
نبود امنیت در مرزها و مناطق حساس بود اما امروز شاهد امنیت کامل در 
آذربایجان غربی هستیم و همین امر مقدمات محرومیت زدایی و توسعه متوازن با 
شتاب بیشتر در شاخص های اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی را فراهم کرده است. 
استاندار آذربایجان غربی با اشاره به لزوم نگاه عدالت محور در آذربایجان غربی 
ادامه داد: اجرای متوازن و عدالت محوری یکی از مباحث جدی در تصمیم های 

اساسی این استان است.
لزوم حماسه آفرینی مردم آذربایجان غربی در انتخابات پیش رو

وی با تاکید بر حماسه آفرینی مردم آذربایجان غربی اعم از اقوام و پیروان ادیان 
و مذاهب در طول هشت سال دفاع مقدس اضافه کرد: ایران متشکل از قوم ها و 
پیروان ادیان مختلف و مذاهب گوناگون بوده که برای بهره مندی همگان، ایجاد 
توازن توسعه و عدالت محوری در جای جای خاک کشور از برنامه های مهم نظام 

مقدس جمهوری اسلامی و دولت مردمی است.
استاندار آذربایجان غربی با تشویق جامعه به مطالبه گری صحیح اظهار کرد: 
مطالبه گری نباید همراه با تخریب باشد و فرهنگ مطالبه سازی باید بر اساس 

فرهنگ جامعه و زیرساخت های استانی باشد چراکه برخی مطالبات فراتر از 
واقعیت موجب کندی پیشرفت و توسعه است.

معتمدیان با اشاره به برگزاری سفرهای شهرستانی در دولت سیزدهم گفت: 
ملاقات چهره به چهره یکی از ضرورت های ارتباطات امروز است و در ماه های 
اخیر حدود ۱۰۰ دیدار چهره به چهره در سفرهای شهرستانی ثبت کردیم تا تمام 
قد در کنار توسعه اقتصادی شهرستان ها باشیم تا شاخص های شهرستانی نیز در 

قالب عدالت محوری به میانگین شاخص کل استان برسد.
وی برنامه محوری و پروژه محوری را از ارکان توسعه استانی خواند و افزود: 
تمامی برنامه ها در سفرهای شهرستانی بر اساس رسیدن شاخص استان به 
میانگین کشوری است و بهره مندی یک هزار و ۸۹۵ روستا از گاز طبیعی نشان 
از عزم دولت در توسعه متوازن است که تا پایان سال آینده نیز همه روستاهای 

بالای ۲۰ خانوار از خدمات گاز بهره مند خواهند شد.
۳۰۰۰ طرح نیمه آذربایجان غربی تکمیل شده است

وی با اشاره به لزوم رشد مستمر شاخص های اقتصادی اضافه کرد: آذربایجان 
غربی در ابتدای فعالیت دولت، رتبه سی ام را در شاخص فلاکت در کشور 
داشت که به صورت گسترده رسانه ای شده بود اما امروز رشد ۱۰ پله ای و بهبود 
این شاخص ها در رسانه ها دیده نمی شود و البته در کنار آن باید آمار کاهش نرخ 

بیکاری نیز رسانه ای شود.
استاندار آذربایجان غربی با بیان اینکه امروز شاهد اتمام بیش از سه هزار پروژه 
عمرانی و اقتصادی نیمه تمام در آذربایجان غربی هستیم، اظهار کرد: احداث 

جاده های روستایی، اتصال ۲ هزار و ۳۱ روستا به شبکه ارتباطات و اینترنت، ایجاد 
۷۹۳ کلاس درس و ساخت حدود ۵۰ خانه سلامت و اورژانس تنها بخشی از 

مصوبات سفرهای شهرستانی بوده که اجرایی شده است.
معتمدیان با اشاره به برنامه های دولت سیزدهم در آذربایجان غربی ادامه داد: 
ساخت ۲۶۴ کلاس درس، ایجاد ۱۶۹ پروژه ورزشی، بهره برداری از ۶۳۳ کیلومتر 
راه روستایی و بهره مندی بیش از ۶۰۰ روستا از انشعاب آب بخشی از پروژه های 

در حال ایجاد است که تا پایان دولت سیزدهم به بهره برداری می رسد.
وی گفت: به زودی شاهد بازگشایی مرزی در اشنویه خواهیم بود و همینطور 
در دهه فجر امسال نیز کلنگ منطقه ویژه اقتصادی سرو بر زمین زده می شود.

وی با انتقاد از وجود خام فروشی در تمامی صنایع آذربایجان غربی افزود: 
بر اساس آسیب شناسی علمی یکی از ظلم ها به مردم استان خام فروشی 
محصولات و مواد معدنی این استان است که فرآوری آن در دستور قرار گرفته 
تا جایگاه فرآوری در آذربایجان غربی را ارتقا دهیم و دست واسطه ها در تمامی 

سطوح قطع شود.
دولت سیزدهم نگاه ویژه به مناطق محروم و جامعه اهل سنت دارد

مشاور استاندار آذربایجان غربی در امور اهل سنت نیز در این نشست اظهار 
کرد: نگاه دولت سیزدهم به مناطق محروم و جامعه اهل سنت نگاه ویژه ای 
است و روز به روز شاهد رفع محرومیت در مناطق مرزی و توسعه همراه با 

عدالت محوری هستیم.
ماموستا مامد کلشی نژاد انتخابات را یک صحنه سیاسی مهم در کشور عنوان 

کرد و گفت: حماسه حضور و مشارکت مردمی در این انتخابات می تواند یک بار 
دیگر اقتدار نظام جمهوری را در عرصه جهانی نشان دهد.

وی افزود: با نگاه بی بدیلی که دولت سیزدهم به مناطق کردنشین و سنی 
نشین داشته، موجب تحولات اساسی شده است و با تلاش های دیپلماتیک 

بسیاری از ظرفیت این مناطق شناسایی شدند.
بزرگان عشیره ای و مورد اعتماد اهل سنت در نشست استاندار آذربایجان غربی 
با منتفذان اهل سنت حضور فعالی داشتند و نماینده هر کدام از شهرستان های 

مختلف نکته نظرات خود را در این همایش عنوان کردند.

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی از صدور صدور ۷۷۴۵ 
مجازات جایگزین حبس طی ۱۰ ماهه گذشته سال جاری در محاکم 

استان خبر داد.
ناصر عتباتی در کمیته ساماندهی زندانیان و کاهش جمعیت 
ایام  رسیدن  فرا  تبریک  با  غربی  آذربایجان  زندان های  کیفری 
الله دهه مبارکه فجر به موضوع جلسه پرداخت و گفت: استان 
آذربایجان غربی با توجه به گستردگی و جمعیت، یکی از استان های 
مهم در حوزه مراکز نگهداری، زندان ها و بازداشتگاه ها می باشد و این 

شرایط ویژه، کار ویژه هم نیاز دارد. وی ادامه داد: در برنامه عملیاتی 
سال برنامه های مبسوطی به مقوله زندان، زندانی و مدیریت امور 
زندان ها اختصاص داده شده که با تلاش های مجموعه دادگستری و 

اداره زندان های استان این برنامه ها در حال اجرا هستند.
رئیس کل دادگستری آذربایجان غربی افزود: باید تلاش کرد با 
استفاده از ظرفیت های قانونی وضعیت زندان ها را بهبود بخشید و 
برای نیل به این امر حضور هدفمند در زندان ها و بررسی وضعیت 
با رویکرد  قضائی و شرح حال زندانی و گزارش مددکاری زندان 
بسیار  شرایط  واجد  افراد  به  ارفاقی  تأسیسات  از  بهینه  استفاده 
مؤثر است با این توضیح که دستگاه قضائی با سارقین سابقه دار 
و مرتکبین جرایم خشن و افرادی که امنیت و آسایش مردم را به 
مخاطره می اندازند مماشات ندارد و جای این افراد در زندان است و 

برنامه های ارشادی و تربیتی می بایست برای آنها داشت.
عتباتی ادامه با بیان اینکه ۵۹ درصد از محکومان واجد شرایط 
استان مشغول اشتغال هستند به اهمیت اشتغال در باز اجتماعی 
کردن بزهکاران پرداخت و گفت: باور قبلی ما این است که هیچ 
برنامه اصلاحی مانند اشتغال برای تربیت و باز اجتماعی کردن 
بزهکاران مؤثر نیست و باید تمام تلاش و توان خود را در جهت 

توسعه اشتغال و مهارت آموزی و مولد سازی زندانی بکار ببندیم و 
برای نیل به این هدف اولاً می بایست اشتغال را توسعه دهیم و در 
بازدید از واحدهای تولیدی از ظرفیت خیرین و کارآفرینان و صاحبان 
واحدهای تولیدی استفاده کرد و دوم اینکه هر نوع اشتغالی حتماً در 

ذیل بنیاد تعاون اشتغال زندانیان استان تعریف گردد.
رئیس شورای قضائی استان با اعلام آزادی ۳۶۰ نفر از محکومان 
با استفاده از ظرفیت  مالی و جرایم غیر عمد در ده ماهه سال 
ستاد دیه، به جشن گلریزان پیش رو اشاره کرد و بر برگزاری آن و 
مشارکت بالای خیرین با استفاده از ظرفیت صدا و سیمای استان، 
فعالان رسانه ای و ائمه جمعه و جماعت و سایر ظرفیت ها برای 
تبیین وضعیت زندان و زندانی، شاهد مشارکت حداکثری در این 
امر خداپسندانه باشیم. وی با اعلام اینکه ۳۵ فقره سازش قتل در 
۱۰ ماهه در استان صورت گرفته و نیز ۷۷۴۵ فقره مجازات جایگزین 
افزایش ۱۰  حبس در ده ماهه سال جاری صادر شده است که 
درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل را داشته، بر استفاده 
از ظرفیت های گردشگری صلح و سازش و ظرفیت های قانونی و 
تأسیسات ارفاقی همچون آزادی مشروط و پابند الکترونیک برای 

کاهش جمعیت کیفری زندان ها تاکید کرد.
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